
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 8. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 323
På baggrund af oplysninger fra TV2 Nord den 6. januar 2025 oplever Hirtshals Fiskeauk
tion 200 kontrolbesøg i 2024. Ingen af kontrolbesøgene har ført til anmærkninger eller 
bøder. Fiskeristyrelsen har skriftligt oplyst TV2 Nord, at man foretager kontrol baseret 
på en risikovurdering for overtrædelser. Kan ministeren oplyse, hvilke risikovurderinger 
der kan ligge til grund for, at der foretages 200 kontrolbesøg uden anmærkninger? Der 
henvises til artiklen ”Finn undrer sig over mange kontrolbesøg: Spild af tid og ressourcer”, 
TV2 Nord, den 6. januar 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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